

FLOW

Our Summer Menu

Fresh Team Workshops, **punchy Keynotes** and our **Ping Pong Support** through stormy waters.

Flow Together

Our Stance on... **AI**

Team Workshop 3h

Summer Special
CHF 2'000.-*

How do we want to use AI? | Do we work remotely or in person? | What is our shared quality standard? In this connecting workshop, a team, department, or leadership team builds a shared understanding of a polarizing topic and creates immediate flow for the way forward.

Our Collaboration Manual

Team Workshop 2-3h

Summer Special
CHF 2'000.-*

In this engaging workshop, all team members reflect and share what they need to work in flow. The team gets to know and appreciate each other much better — and gains a useful reference tool to draw on going forward.

Team Culture with Flow

Workshop, Team Agreement and Support 6 Months

Summer Special
CHF 6'000.-*

The team systematically reflects on what it needs to be in flow together. The developed team agreement makes team culture explicit and turns it into a shared utility. Concrete action points and our ongoing support help bring this ambition to life day by day.

Understanding Flow

Flow Collaboration Check

Workshop 2h

Summer Special
CHF 1'500.-*

In record time, we scan your organization's key areas for their level of flow. Together we identify the action fields with the greatest potential and leverage — and help you derive concrete interventions.

Flow Keynote on... ..

Keynote with Interaction 45-90 Min.

Summer Special
CHF 1'500.-*

We get the whole audience thinking and acting. No one-way broadcasting — real interaction. Whether 10 or 800 people: this keynote connects, sparks ideas, and leaves a lasting impact.

Typical topics (your own topics and challenges are welcome):

- Get it done: Real collaboration instead of meeting marathons
- Shared culture change through disruption
- Conflicts belong in the team, not under the rug
- The worst flow killers and how to overcome them together

Sparring Flow Project

Accompanying a Flow Initiative

monthly online calls & support as needed

CHF 5'000.-
/ Month

CEO | C-Level | Management | Board in a transformative development or change process: we support you. Not with a rigid large-scale project, but organically and on the go — with exactly the support and reflection that makes the difference. We ensure togetherness at the strategic level, through the chaos and the setbacks that come with change. Regular online calls, small workshops, and events integrate fresh perspectives and new people.

Interested? Questions?

Let's talk: [Appointment Booking](#)

Write us: hello@flow-collaboration.com

Or share your interest in a collaboration: [Mini Form](#)

We look forward
to hearing from **you!**



*= Summer Special prices apply for expressions of interest (non-binding) until August 1st, 2026; after that CHF 3'000.- instead of CHF 1'500.-, CHF 4'000.- instead of CHF 2'000.- and CHF 9'000.- instead of CHF 6'000.- | All prices plus 8.1% VAT | All workshops online via Zoom or Teams | German or English

FLOW

Das Sommer-Menü

Frische Team-Workshops, knackige Keynotes und die Ping-Pong-Begleitung durch stürmische Gewässer.

Unsere Haltung zu... **KI**

Team-Workshop 3h

Sommer-Special
CHF 2'000.-*

Wie wollen wir KI nutzen? | Arbeiten wir remote oder in Präsenz? | Was ist unser gemeinsames Qualitätsverständnis? In diesem verbindenden Workshop erarbeitet ein Team, eine Abteilung oder Leitungsteam ein gemeinsames Verständnis zu einem polarisierenden Thema.

Betriebsanleitung Zusammenarbeit

Team-Workshop 2-3h

Sommer-Special
CHF 2'000.-*

In diesem kurzweiligen Workshop reflektieren und teilen alle Team-Mitglieder miteinander, was sie brauchen, um mit Flow arbeiten zu können. Das Team lernt sich viel besser kennen und schätzen und hat ab sofort ein nützliches Referenz-Werkzeug zur Hand.

Team-Kultur mit Flow

Workshop, Team-Agreement und Begleitung 6 Monate

Sommer-Special
CHF 6'000.-*

Das Team reflektiert systematisch, was es braucht, um gemeinsam im Flow zu sein. Das entwickelte Team-Agreement macht die Team-Kultur explizit und zur gemeinsamen Haltung. Konkrete Action-Points und unsere Begleitung helfen, die Ambition im Alltag immer mehr zu leben.

Flow-Zusammenarbeits-Check

Workshop 2h

Sommer-Special
CHF 1'500.-*

In Rekordzeit klopfen wir mit dir oder deinem Gremium systematisch die Themenfelder der Organisation auf ihren Flowgrad ab. Gemeinsam identifizieren wir die Aktionsfelder mit dem grössten Potential und Hebelwirkung für mehr Flow in der ganzen Organisation und unterstützen dich dabei, konkrete Interventionen und Massnahmen abzuleiten.

Flow-Keynote zu... ..

Vortrag mit Interaktion 45-90 Min.

Sommer-Special
CHF 1'500.-*

Wir bringen das ganze Publikum zum Denken und ins Tun. Keine One-Way-Beschallung, sondern echte Interaktion. Ob 10 oder 800 Personen: Diese Keynote verbindet, regt an und hinterlässt einen Impuls, der trägt. Typische Themen (eigene Themenwünsche / Knacknüsse sind willkommen):

- Get it done: Echte Zusammenarbeit statt Sitzungs-marathon
- Gemeinsamer Kulturwandel dank Disruption
- Konflikte gehören ins Team, nicht unter den Teppich
- Die schlimmsten Flow-Killer und wie ihr sie gemeinsam loswerdet

Begleitung eines Flow-Vorhabens

monatliche Online-Calls & Unterstützung nach Bedarf

CHF 5'000.-
/ Monat

CEO | C-Level | GL | VR in einem transformativen Aufbau- oder Change-Prozess: Wir begleiten und unterstützen euch. Nicht mit einem starr geplanten Grossprojekt, sondern organisch on the go mit genau der Unterstützung und Spiegelung, die euch gerade am meisten hilft und den Unterschied macht. Wir sorgen für Togetherness auf strategischer Ebene, im Chaos und bei den Setbacks, die Change-Prozessen eigen sind. Wir begleiten euch mit regelmässigen Online-Calls, kleinen Workshops und Events, um weitere Perspektiven und Personenkreise einzubinden.

Interessiert? Fragen?

Triff uns für einen Austausch: [Termin-Buchung](#)
Schreib uns: hello@flow-zusammenarbeit.com
Oder teil uns dein Interesse mit: [Mini-Formular](#)

Wir freuen uns auf dich!



*= Die Sommer-Special-Preise gelten für Interessensbekundung (unverbindlich) bis 1. August 2026, danach CHF 3'000.- statt CHF 1'500.-, CHF 4'000.- statt CHF 2'000.- und CHF 9'000.- statt CHF 6'000.- | Alle Preise zzgl. 8.1% MwSt. | Alle Workshops finden online auf Zoom oder Teams statt | Deutsch oder Englisch

Flow Together

Understanding Flow

Sparring Flow Project

